



Referat fra styremøte nr. 3 mandag 6 mars 2023

Sted: **Allum Skytebane**

Tid: kl. 18.30

Hovedstyret og utvalgsledere til stede.

Bjørn Komma, Håkon Torsvik, Tom Mangelrød, Nils H Berge, Svein E Komma, Nina Holm, Bjørn Myrholmen, Liv A Myrholmen, Camilla Grimsæth, Christopher Lyngedal, Isak Magnus Mikalsen.

Forfall: Ole Grønnerød, Leif Magne Saga var bisitter på møte.

Fiskeutvalget	Christopher Lyngedal	
Jaktutvalget	Svein E Komma	
Ungdomsutvalget	Nina Holm	
Kvinnekontakt	Camilla Grimsæth	
Publisering / pr.	Isak Magnus Mikalsen	isak.magnus.mikalsen@larvik.kommune.no
	Liv A Myrholmen	liv.arnhild.myrholmen@gmail.com
Jaktutvalg.	Ole Grønnerød	
Vara.	Bjørn Myrholmen	
	Nils H Berge	

Saksliste:

Sak 09 /23. Godkjenning av referat fra forrige møte og innkallelse til mars-møte.

Ingen kommentarer.

Sak 10 /23. Referatsaker

- Antall medlemmer pr 28.feb-23: 548stk
- Følge NJFF vedrørende alder på når de er ungdom, i de forskjellige utvalgene.
- Fisk ønsker strømmekurs, Hagle ønsker instruktørkurs, Nina vil muligens starte som instruktør på hund/sau. Vi bør sjekke ut mulighetene på årsmøte som holdes 17-18 mars av NJFF Vestfold.
- Retningslinjer for kjøregodtgjørelse ble vedtatt som de var, det er utvalgsledere som attesterer kjøregodtgjørelsen før den blir utbetalt. Det må huskes på kvitteringer og billag som skal følge med.
- Forslag om kjøp av Allumtjønna m/ areal rundt. Bjørn Sjekker først ut om grunneier er villig til salg av tjønna før det blir foretatt seg noe mer.



- Håkon har lagt til Camilla, Christopher og Nina i NJFF Søknadsportalen og gitt dem mulighet til å publisere på hjemmesiden, og dermed også mulighet til søke tilskudd. Håkon har informert Kjelsrud i NJFF om dette og han skal følge opp at de har fått tilgang.
- Avtalen med fiske og turutstyr om rabatt i butikken, de ønsket ikke å gi høyere rabatt grunnet andre foreninger som har samme rabatt, vi bør høre om rabatten også gjelder nettbutikken, Bjørn snakker igjen med fiske og turutstyr om det.
- Det ble foretatt interntvalg/Konstitueringen av vara for styreleder, Nils H Berge ble valgt.
-

Sak 11/23. Årsmøte i fylkeslaget 17. mars og samling 18.mars.

- Vi stiller med Håkon, Bjørn, Nils, Liv A, Svein og Tom på møte. Svein blir kun Fredag.

Sak 12 /23. Rapport fra utvalgene.

- a. Fiskeutvalget.
Evalueringen av isfiskedagen på Allumtjønnå i samarbeid med LOT viste seg å være særdeles vellykket, det møtte opp ca. 90 personer med stort og smått. Ny fiskekonkurranse til helgen på Damvann, ta med låneutstyr og maggot.
- b. Jaktutvalget.
På jaktprøven var det stort oppmøte av damer, Roald gjennomførte kurset på en god måte slik at alle sammen besto prøven. Camilla ønskes velkommen som ny jeger.
Tina Klausen skal ha sporkurs 22 og 23 april, det var mulig at Nina skulle være behjelpelig med kurset.
Spørsmål om leie av et jaktterreng i Fyresdal som medlemmer kan bruke. Bjørn M hadde kommet over et terren på ca. 24000 mål som kunne leies, prisen var ca. kr. 100.000.- pr år med hytter disponibelt. Styret var positive til og kunne gå videre med å sjekke ut terrenget, Bjørn M gjør det.
- c. Ungdomsutvalget.
Konkretisere det som er planlagt i kalenderen av aktiviteter. Forsøker og lage samlinger med ungdom vær 14 dag som en fast aktivitet, lage luket gruppe for ungdom på facebook som er lett tilgjengelig for de. Det er mange baller og ideer i luften som skal prøves ut. Dersom budsjettet blir trangt er ungdom en gruppe vi bør satse på, så budsjettet kan økes dersom det blir noe for lite. F.eks. til busskjøring av ungdommer.
- d. Kvinnekontakt
Ønsker om aktiviteter er sendt Håkon og Bjørn, Camilla lurte på om hun hadde et budsjett å forholde seg til. Det er et budsjett, men dersom



budsjettet er for lite vil det kunne økes, kvinner er noe klubben også bør ha et stort fokus på, slik at budsjettet bør kunne justeres. Det viktigste er nok at vi får til aktivitetene som er ønsket. Camilla har planlagt at det skal være aktivitet 1 gang i måneden.

Camilla ønsker seg lår/kraftbein fra vilt, til en av aktivitetene de skal ha. Det blir omtrent i april. Camilla har fått med flere allerede i kvinnegruppen, en av de er Ida Sofie Skifjeld Jacobsen. Tlf: 40476465 mail:

idasjacobsen@gmail.com

e. PR utvalget:

Rettigheter for Facebook er nå endelig overført tilbake til oss. Isak har startet med og opprette en egen plattform som styret kan legge saker inn i. Isak og liv A jobber med mange forskjellige vinklinger for å reklamere for klubben og ikke minst kunne hente inn reklamepenger til klubben. For å nevne noe, annonser på skilter ved klubbhuset og i kalender, mulig en julekalender, T skjorter, kapper, hettegensere mm. Liv A vil sjekke opp mer og komme tilbake til styret.

f. Baneutvalget.

Hagle mangler skudd og duer, de ønsker å kjøpe i paller for å holde prisen nede, det er innhentet tilbud fra Hell Event på en pall skudd, dette må selvfølgelig kjøpes. Det trengs noen materialer til små tiltak som må bygges på banen. Vi bør innhente et tilbud på og legge myra i rør slik at plasthylser ikke driver nedover bekken og forurenses den.

Regionmesterskapet i rifle som ble avholdt søndag 5 mars ble en suksess med masse sol og rundt 119 påmeldte skytere.

Dugnaden for åpning av banen vil bli flyttet frem grunnet avtale med skole om skyting.

Dersom noen andre utvalg ønsker skyting kan det avtales med Svein.

Alle utvalgene skriver referat fra egne møter og sender det til sekretær før styremøter.

Neste møte: Allum Onsdag 12 april kl 18.30.